

香港AEO計劃 x 香港海關青年發展計劃 HKAEO Programme x Customs YES



香港AEO計劃其中一個目的是加強海關與業界的夥伴關係，而根據計劃成為香港AEO的公司均為香港海關可信賴的夥伴，為保障全球供應鏈共同努力。今年我們更將與業界的合作擴展至青年發展方面。兩間香港AEO公司 - 阪急阪神國際貨運(香港)有限公司(阪急阪神)以及歷峯亞太有限公司(歷峯)，參與了香港海關青年發展計劃舉辦的暑期工作實習計劃，為兩名Customs YES會員提供實習職位，讓他們認識到一間供應鏈安全水平卓越以及內部管理完善的公司的運作情況。

One of the objectives of the HKAEO Programme is to enhance Customs-to-Business partnership. Companies accredited as HKAEOs under the Programme are recognized as the trusted partners of Hong Kong Customs to jointly secure the global supply chain. Our collaboration with HKAEOs extended further to youth development this year. Two HKAEOs, namely Hankyu Hanshin Express (HK) Limited (Hankyu Hanshin) and Richemont Asia Pacific Limited (Richemont), participated in Customs YES Summer Internship Programme and offered placements to two Customs YES members to understand the operation of a company of high supply chain security standards and comprehensive internal controls.



Customs YES 會員鄭杰於實習期間學習阪急阪神的物流和倉儲管理。

Customs YES member Jasper Cheng gained the experience in logistics and warehouse management during the internship in Hankyu Hanshin.



Customs YES 會員陳家樂於歷峯實習尾聲作經驗總結及分享。

Customs YES member Daniel Chan gave a presentation rounding up his work experience in Richemont at the end of the internship.

關於HKAEO公司 About the HKAEO Companies

阪急阪神國際貨運(香港)有限公司成立於1986。阪急阪神國際貨運(香港)有限公司在供應鏈中提供多樣化服務，如空運服務、海運服務、物流服務、倉儲服務及陸路服務等，以提供全面的物流管理方案。Hankyu Hanshin Express (HK) Limited has been providing services since 1986. Hankyu Hanshin Express (HK) Limited provides various services such as air freight services, sea freight services, logistics services, warehouse services and road services in the supply chain to furnish comprehensive logistics management solutions.

歷峯集團成立於1988年，擁有26個國際知名高端時尚品牌和事業，專注於高端珠寶、腕錶、時尚服裝和配飾業務領域。歷峯亞太有限公司為歷峯集團設立於中國香港特別行政區之分公司，同時亦為集團之亞太區市場總部。Established in 1988, Richemont Group owns 26 the world's prestigious Maisons and Businesses specialized in jewellery, watches, fashion and accessories. Richemont Asia Pacific Limited, incorporated in HK SAR, China, is a subsidiary company and APAC market headquarter of Richemont Group.



HKAEO Facebook Page



Customs YES IG



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

